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OBČINA SEVNICA 

OBČINSKI SVET 

 

Številka: 011-0006/2022 

Datum: 27. 3. 2024 

 

 

Z A P I S N I K 
 

13. redne seje Občinskega sveta Občine Sevnica, 

ki je potekala v sredo, 20. 3. 2024, ob 15.30 uri, 

na Gradu Sevnica 
 

 

Prisotni člani občinskega sveta: 

dr. Bahat Vovk Biljana, 

Beci Božidar,  

Groboljšek Božidar,  

Janc Janoš,   

Jazbec Majda,  

Jelančić Ana, 

Juntez Miro,  

Karlovšek Brigita,  

Knez Vincenc,  

Kostrevc Rado,  

Kukec Janez,  

Lisec Tomaž,  

Ločičnik Marjan,  

Novšak Tanja,  

Orešnik Ivan,  

Petančič Rok,  

Repovž Boštjan,  

mag. Turk Edvard,  

Zupanc Gorazd,  

Žibert Damjan, 

Žulič Anita, 

Žičkar Stanislava, 

Žnidaršič Jernej. 

 

Odsotni člani občinskega sveta: Korene Gregor, Kotar Marko 

 
 

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika. 
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Sejo vodi: Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica  
 

Prisotni uslužbenci občinske uprave:  

• Jerica Lipec, direktorica občinske uprave  

• Roman Strlekar, vodja Splošne službe 

• mag. Vlasta Marn, vodja Oddelka za finance 

• Vlasta Kuzmički, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti 

• Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti 

• Marja Zidarič, višja svetovalka za pravne zadeve 

• Eva Urh, višja svetovalka Splošne službe  

• Neža Nemec, višja svetovalka Splošne službe 

 

 

Prisotni poročevalci: 

• mag. Edvin Hadžiahmetović, SŽ - Projektivno podjetje Ljubljana d. d. 

• mag. Nataša Šerbec, direktorica Regionalne razvojna agencija Posavje 

• Zdenka Dernovšek, članica Nadzornega odbora Občine Sevnica 

• Milena Lukić, DEMIDA ARHITEKTURA projektiranje d. o. o. 

• Mitja Baškovič, REGION projektivni biro Brežice d. o. o. 

 

 

Prisotni predstavniki medijev: 

Smilja Radi, Posavski obzornik  

Dragana Stanković, Dolenjski list  

 

 

Župan odpre 13. redno sejo.  

 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 13. redne seje 

 

Ob začetku seje je prisotnih 23 članov sveta. Župan ugotovi, da je občinski svet sklepčen. 

Župan predlaga dnevni red kot je naveden v vabilu, s tem, da se 8. točka dnevnega reda - 

Predlog Občinskega podrobnega prostorskega načrta za izkoriščanje mineralne surovine s 

sanacijo in predelavo gradbenih odpadkov Kaplja vas (OPPN 32-01) in Okoljskega poročila 

obravnava po skrajšanem postopku. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet je sprejel predlagani dnevni red 13. redne seje  

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 23 

ZA:  23 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 
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SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel predlagani dnevni red 13. redne seje, s tem da 

se 8. točka dnevnega reda obravnava po skrajšanem postopku.  

 

Predlagani dnevni red je sledeč: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 13. redne seje občinskega 

sveta 

2. Pregled in potrditev zapisnika 12. redne seje občinskega sveta z dne 31. 1. 2024 

3. Predstavitev Projekta nadgradnje Železniške postaje Sevnica s spremljevalnimi 

ureditvami 

4. Poročilo o delu Regionalne razvojne agencije Posavje za leto 2023 

5. Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Sevnica za leto 2023 

6. Letni program dela in finančni načrt Nadzornega odbora za leto 2024 

7. Predlog Občinskega podrobnega prostorskega načrta za Poslovno cono Krmelj 

II (OPPN 40-04) – 2. obravnava 

8. Predlog Občinskega podrobnega prostorskega načrta za izkoriščanje mineralne 

surovine s sanacijo in predelavo gradbenih odpadkov Kaplja vas (OPPN 32-01) in 

Okoljskega poročila – skrajšani postopek 

9. Ukinitev statusa javnega dobra s predlogom razpolaganja z nepremičnim 

premoženjem Občine Sevnica 

10. Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

11. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

12. Razno 

 

 

 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 12. redne seje občinskega sveta z dne 31. 1. 2024 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave. 

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 12. redne seje občinskega sveta z dne 31. 1. 

2024.  

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 23 

ZA:  23 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 12. redne seje občinskega sveta z dne 

31. 1. 2024. 



  

 
4 

 

Ad 3 

Predstavitev Projekta nadgradnje Železniške postaje Sevnica  

s spremljevalnimi ureditvami 

 

 

Uvodno obrazložitev podata Srečko Ocvirk in mag. Edvin Hadžiahmetović iz SŽ - Projektivno 

podjetje Ljubljana d. d.  

 

Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica 

Prostor sevniške občine je opredeljen z železniško progo že več kot 160 let. Izgradnja železnice 

je pomenila pomemben razvojni preboj. Skozi leta, tako kot velja za druge elemente 

infrastrukture, ki ne gre v korak s časom, je v nekaterih ozirih ta železniška proga lahko videna 

tudi kot razvojni primanjkljaj. Občina Sevnica je v preteklem obdobju izvedla vrsto aktivnosti v 

smeri posodobitev železniške proge. Že v letu 2010 se je pričelo z aktivnostmi za izboljšanje 

varnosti na železniških prehodih, izvedena je bila tudi analiza tveganj na železniških prehodih, 

ki jih je v sevniški občini več kot 30. V letih 2015, 2016 in 2017 je Občina Sevnica izdelala načrt 

ureditve železniške postaje in njene posodobitve. Na podlagi te idejne zasnove, ki jo je 

financirala Občina Sevnica, sofinancirale pa Slovenske železnice, so bile oblikovane rešitve za 

ureditve na območju širše železniške postaje. Rešitve obsegajo podhod na železniški postaji, 

podvoz pri Stillesu, podhod za pešce v Šmarju ter ureditve nadvoza z rondojem, kar je že 

realizirano. Cilj posodobitev je oblikovati sodobno prometno vozlišče, kjer se prepletajo vse 

oblike prometa. V sklopu naslednje evropske finančne perspektive se pričakuje realizacija 

obnove železniške postaje, nato postopoma sledijo rešitve za vso infrastrukturo na in ob 

železniški progi Zidani Most–Dobova na območju sevniške občine.   

 

mag. Edvin Hadžiahmetović iz SŽ - Projektivno podjetje Ljubljana d. d.  

Pogodba za projektiranje je bila podpisana pred dvema letoma, v letu 2023 je nato potekal 

pregled projekta in zbiranje vseh soglasij. Namen nadgradnje Železniške postaje Sevnica je 

povečanje varnosti prometa in potnikov, interoperabilnost, povečanje prepustnosti in prevozne 

zmogljivosti. Pomemben cilj je tudi odprava hrupa, z izgradnjo protihrupnih ograj. Pri zunanjih 

ureditvah so načrtovane rušitve nekaterih obstoječih objektov ob progi, kar bo med drugim 

sprostilo prostor za parkirna mesta, načrtovanih je 30 novih parkirnih mest. Načrtuje se ukinitev 

nivojskega prehoda na območju postaje in izgradnja podvoza na železniški postaji, v industrijski 

coni bo obračališče za večja tovorna vozila, da se ta ne bodo vozila po mestu. Ob progi so od 

postaje proti Blanci predvidene protihrupne ograje. Predvideno je zmanjšanje števila tirov iz 9 

na 6. Predvidena je tudi prestavitev bazne postaje na območje nakladalne klančine. Za 

postajnim poslopjem je predviden dodatni javni prostor, ki se lahko prav tako uporabi za 

parkirna mesta. Predvidena je rušitev železniškega mostu čez potok Sevnična in gradnja 

novega mostu. Pri tem podhod ne bo izveden, slednji je načrtovan kot ločen projekt, v 

neposredni bližini. Do današnjega dne so zbrana vsa potrebna soglasja, časa se še soglasje 

Slovenskih železnic, usklajujejo se še nekatere podrobnosti glede predpisov v zvezi s 

protihrupnimi ograjami.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

V razpravi so sodelovali: Božidar Groboljšek, Tomaž Lisec, Damjan Žibert, Stanka Žičkar, 

Marjan Ločičnik, Ana Jelančić 

 

Izraženo je mnenje, da mora podhod za pešce v Šmarju ostati. Podana je pobuda, da se oblikuje 

sklep občinskega sveta, v okviru katerega se zahteva ohranitev podhoda.  
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Odgovorjeno je, da se naročnik (Ministrstvo za infrastrukturo) zaveda, je da podhod za 

prebivalce pomemben, zato se sočasno pripravlja projekt za ureditev nadomestnega podhoda 

v neposredni bližini.  

Izpostavljeno je vprašanje časovnice izvedbe, financiranja projekta in pridobivanja soglasij.  

Izraženo je mnenje, da je predvidena širina cestišča v industrijski coni glede na velika tovorna 

vozila, preozka. Prav tako iz predložene dokumentacije ni razvidno, da bi bili v industrijski coni 

predvideni pločniki in kolesarska steza. Izražen je dvom, da se bo nadomestni most v Šmarju 

res urejal sočasno s predvidenimi ureditvami železniške postaje. Podana je pobuda, da se ta 

nadomestni podhod umesti v glavni projekt. Nadalje je izpostavljeno vprašanje prenove 

gostinskega lokala in izraženo upanje, da bo podvoz pri Stillesu v praksi imel takšno funkcijo, 

kot je predvidena »na papirju«. Nadalje je izpostavljeno še vprašanje, kaj se bo zgodilo z objekti 

na območju Trupejeve rampe.  

Odgovorjeno je, da je projektantska ocena vrednosti projekta okoli 45 milijonov evrov brez 

davka na dodano vrednost, ob tem pa poudarjeno, da se te številke ves čas spreminjajo. 

Nadalje so podana naslednja pojasnila: porušeni bodo vsi objekti, razen postajnega poslopja. 

Sproščen prostor bo namenjen parkirnim površinam. Gostinski lokal bo prenovljen v 

določenem obsegu – električne inštalacije, obnova opreme pa je stvar najemnika lokala. 

Prostori bodo torej prenovljeni, ne pa tudi na novo opremljeni. Gradnja je predvidena v letu 

2025, dodatni podhod pa v tem trenutku zaradi zamika ni smiselno vključevati v glavni projekt. 

Vsekakor je pričakovati, da se bosta zadevi gradili sočasno, saj je za Slovenske železnice 

izjemno drago, da bi dvakrat zapirali progo. Širina ceste v industrijski coni je skladna s standardi 

za lokalne ceste. Ni pa mišljeno, da tovornjaki vozijo skozi podvoz pri Stillesu v center mesta – 

za njih je predvideno obračališče. Skozi nov podhod bo speljan promet za pešce, kolesarje in 

osebne avtomobile. 

Nadalje je izpostavljeno vprašanje, kaj se bo zgodilo s platanami, ki so posajene ob postajnem 

objektov na območju avtobusne postaje in kakšno funkcijo bo ta avtobusna postaja, ki jo je 

Občina Sevnica zgradila z evropskim denarjem, nato imela. Izpostavljeno je tudi vprašanje, kaj 

se bo zgodilo z muzejsko lokomotivo.  

Odgovorjeno je, da je teoretično muzejsko lokomotivo mogoče prestaviti, za to je potreben tir. 

Želja je, da se ohrani, je pa vse odvisno od poteka in potreb gradnje.  

Dodatno je pojasnjeno, da obstoječa avtobusna postaja kot taka ostane, morda bo predelana. 

Cilj je, da sta avtobusna in železniška postaja čim bližje, v prihodnosti je želja urediti nadstrešek, 

ki bi povezal obe postaji, s čimer bi bilo prestopanje prijaznejše. Za muzejsko lokomotivo bo 

zagotovo dobro poskrbljeno.  

Izražena je pohvala, da se bo poskrbelo za osebe z oviranostmi, hkrati pa je pomembno, da se 

bodo te rešitve dejansko tudi udejanjile.  

Nadalje je izpostavljeno vprašanje glede projektiranja železniške proge med samimi postajami 

oziroma ali je na voljo oseba, ki ta projekt koordinira. Odgovorjeno je, da tudi to projektira SŽ - 

Projektivno podjetje Ljubljana d. d. in da so na voljo za vprašanja.  

Ob tem je izpostavljeno, da Občina Sevnica še ni prejela projektnih pogojev. Direkcija RS za 

infrastrukturo bo pozvana, da jih posreduje.  

Nadalje je še pojasnjeno, da je postavitev protihrupnih ograj mišljena tudi proti Zidanem Mostu, 

na tem odseku so previdene tudi večje višje vlakov. V mestu, na območju Ribnikov, bodo 

protihrupne ograje izvedene v sklopu posodobitev železniške postaje. Mejnik za zavarovane 

nivojske prehode je 160 km/h.  

 

Druge razprave ni.  

 

Župan predlaga ugotovitveni sklep in dodatni stališči občinskega sveta.  

 

UGOTOVITVENI SKLEP: 
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Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s Projektom nadgradnje Železniške postaje 

Sevnica s spremljevalnimi ureditvami. 

 

Predlagani sklepi: 
 

SKLEP 1: 

Občinski svet Občine Sevnica vztraja na kvalitetni rešitvi podhoda v Šmarju, ki zagotavlja 

prehodnost.  

 

SKLEP 2:  

Občina Sevnica tekoče spremlja in seznanja Občinski svet Občine Sevnica z napredovanjem 

projekta. 

 

Izid glasovanja za stališči:  

 

PRISOTNIH: 23 

ZA:  23 

PROTI:  0 

 

Sklepa sta sprejeta.  

 

SKLEP 1: 

Občinski svet Občine Sevnica vztraja na kvalitetni rešitvi podhoda v Šmarju, ki zagotavlja 

prehodnost. 

 

SKLEP 2: 

Občina Sevnica tekoče spremlja in seznanja Občinski svet Občine Sevnica z 

napredovanjem projekta. 

 

 

 

Ad 4 

Poročilo o delu Regionalne razvojne agencije Posavje za leto 2023 

 

Uvodno obrazložitev podata Vlasta Kuzmički in mag. Nataša Šerbec  

 

Vlasta Kuzmički, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti   

Na RRA Posavje je trenutno zaposlenih 11 oseb. Za delovanje agencije in za plače zaposlenih 

prispevajo vse občine ustanoviteljice in ministrstvo, za posamezne projekte pa so sklenjene 

posamezne pogodbe. O sofinanciranju agencije, posameznih projektih in z letim poročilom se 

je seznanil upravni odbor in pa tudi Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo Občine Sevnica.  

 

mag. Nataša Šerbec, direktorica Regionalne razvojna agencija Posavje 

Splošne razvojne naloge RRA Posavje se redno izvajajo. Skladno z zakonodajo je bilo 

pripravljeno letno poročilo o izvajanju regionalnega programa in spremljanju izvajanja projektov 

v sklopu Dogovora za razvoj regij. V prejšnji finančni perspektivi je bilo izvedenih 13 projektov, 

od katerih je bilo 12 zaključenih, medtem ko trije niso bili odobreni. Pet projektov je bilo 

zaključenih leta 2022, sedem pa leta 2023. Od teh so bili trije projekti izvedeni na območju 

sevniške občine. V lanskem letu je bila izvedena tudi koordinacija teh projektov, vključno z 

pripravo zahtevkov za izplačilo. Za Občino Sevnica je bilo lani oddanih in plačanih devet 

zahtevkov za izplačilo na Ministrstvo za naravne vire in prostor, skupaj v vrednosti 1.210.639 

evrov. Vsi projekti so zaključeni, za vsak projekt pa je potrebno pet let spremljanja po zaključku. 
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Vrednost vseh zahtevkov za izplačilo v vseh letih izvajanja za vse tri projekte je znašala 

4.185.285,85 evrov, kar pomeni, da je Občina Sevnica prejela sofinanciranje in povračilo.  

Kar zadeva novo programsko obdobje od 2021 do 2027, je bil sprejet regionalni razvojni 

program, ki se izvaja skladno z Dogovorom za razvoj regije, kot je zapisano v zakonu. Tudi v tej 

finančni perspektivi so navedeni ukrepi v operativnem programu, ki se bodo izvajali v okviru 

tega dogovora. Za Posavsko regijo je na voljo nekaj več kot 21,8 milijona evrov, namenjenih 

točno določenim namenom. Med projekti so PONI in podjetniški inkubatorji, odvajanje in 

čiščenje odpadnih voda za več kot 2000 populacijskih enot, oskrba s pitno vodo za več kot 

10.000 prebivalcev, zelena infrastruktura za dostopnost do zelenih površin ter spodbujanje 

trajnostne mobilnosti na horizontalni ravni. Prvi projekt v novem obdobju je bil podpisan, projekt 

PONI se že izvaja, v času od sedaj do oktobra 2028 pa bo vključenih v podjetniško 

usposabljanje 106 udeležencev iz regije. Garancijska shema je odprta, kjer lahko podjetja 

kandidirajo za investicije ali obratna sredstva. Od junija lanskega leta je odprt nov javni razpis, 

kjer RRA Posavje sodeluje z Delavsko hranilnico. Obrestna mera je fiksna in sprejemljiva za 

kredite od 5000 do 100.000 evrov z ročnostjo 7 let. Zaradi novih pravil državne pomoči se 

pripravlja nov razpis in potrebna priglasitev sheme. 

Štipendijska shema je zaključila svoje delovanje konec leta 2022. Vključenih je bilo 98 

delodajalcev za 247 štipendistov, od tega iz občine Sevnica 18 delodajalcev za 45 štipendistov. 

Izobraževanje je uspešno zaključilo 136 posameznikov, od tega 28 iz občine Sevnica. V shemo 

štipendij za nadarjene je v šolskem letu 2023/2024 vključenih 14 štipendistov, 2 sta iz sevniške 

občine.  

RRA Posavje na v okviru LAS Posavje v prejšnji finančni perspektivi 2014–2020 izvajal naloge 

vodilnega partnerja. V lanskem letu je bilo uspešno izvedenih 8 kontrol nad projekti s strani 

Agencije za kmetijske trge, izvajan pa je tudi projekt sodelovanja "Eko okusi Slovenije", kjer je 

vodilni partner LAS Posavje in partner kmetija Repovž iz Šentjanža, skupaj s številnimi drugimi 

partnerji, tudi iz občine Sevnica. V letu 2023 je bil v izvajanju projekt Lokalno je povezovalno iz 

Kmetijskega sklada, kjer je nosilec projekta Občina Sevnica, partnerji pa javno podjetje 

Komunala Sevnica, KŠTM Sevnica in Društvo kmetic Sevnica. Skupna vrednost projekta znaša 

nekaj več kot 74.000 evrov, sofinanciranje pa 50.000 evrov. Bil je tudi potrjen nov projekt, ki se 

bo izvajal do 31. marca 2025, Mislim modro, iz istega sklada, torej kmetijskega. Nosilec je KŠTM 

Sevnica, partnerji pa Kmečka zadruga Sevnica in Društvo vinogradnikov Sevnica-Boštanj. 

Skupna vrednost je nekaj več kot 69.000 evrov, sofinanciranje pa nekaj več kot 49.000 evrov. 

V novi finančni perspektivi sta bili vzpostavljeni dve obliki LAS – LAS Posavje 2021–2027, ki 

pokriva kmetijski in regionalni sklad, ter Ribiški LAS, za ribiški sklad. Prvi javni razpisi se 

pričakujejo že v tem letu iz vseh treh skladov. 

Kot koordinator na ravni destinacije Krško in Posavje RRA Posavje izvaja projekte za 

sofinanciranje s strani Slovenske turistične organizacije na ravni destinacije. Tukaj je 

vzpostavljeno sodelovanje s KŠTM Sevnica, izvaja se predvsem digitalna promocija, z 

medijskimi zakupi na socialnih omrežjih, zakupi površin na avtobusih, naborom kvalitetnih 

fotografij in vzpostavitvijo nove spletne strani Posavje Events. Izvedena je bila tudi študijska 

tura za novinarje ter organizacija in izvedba izobraževanj s področja razvoja in promocije 

trajnostnih in digitalnih vsebin, predvsem za ponudnike. 

RRA Posavje sodeluje tudi na različnih projektih evropskega teritorialnega sodelovanja, kjer je 

večinoma 100 % sofinanciranje, tako da ni potrebno zagotavljati veliko lastnih sredstev, razen 

za neupravičene stroške. Eno od teh je norveški finančni mehanizem. V partnerstvu z 

Razvojnim centrom Murska Sobota, ki je vodilni partner, so se izvajale aktivnosti ozaveščanja 

lokalnih deležnikov na področju usklajevanje poklicnega in zasebnega življenja.  

RRA Posavje je vzpostavil tudi Karierni center Posavje, kjer so vodilni partner. MO Krško je 

partner projekta in lastnica prostora, kjer se karierni center nahaja. Za Karierni center Posavje 

je bila vzpostavljena tudi spletna platforma.  

V lanskem letu so proslavili 25. obletnico obstoja.  
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Skupnih prihodkov je bilo v letu 2023 nekaj več kot 8.801.000 evrov, od tega je bilo največ 

prihodkov iz državnega in evropskega proračuna. Ustvarjen je bil presežek, nekaj več kot 

39.000 evrov, predlagajo, da se koristi zgolj del tega presežka.  

 

Stališče odbora: 

Tanja Novšak, predsednica Odbora za gospodarstvo in kmetijstvo 

Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo se je seznanil s predlaganim gradivom k Poročilu o delu 

Regionalne razvojne agencije Posavje za leto 2023 in s predlogom, da se presežek prihodkov 

nad odhodki iz naslova tržne dejavnosti iz leta 2023 v višini 19.503,00 EUR nameni za nakup 

osnovnih sredstev, lastno udeležbo na projektih in razvoj dejavnosti RRA Posavje v letu 2024. 

Občinskemu svetu Občine Sevnica Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo predlaga podajo 

pozitivnega soglasja k sklepu o potrditi poročila in uporabi presežka. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

V razpravi so sodelovali: Janez Kukec, Miro Juntez, Marjan Ločičnik 

 

Izpostavljene so nekatere ključne regijske teme, med njimi JEK 2, kolesarske steze in begunska 

problematika. Ali se RRA Posavje s tem kaj ukvarja.  

Odgovorjeno je, da je RRA Posavje tehnična podpora Svetu regije Posavje. Dodano je, da so 

te tematike v okviru Sveta regije Posavje naslavljane. Pristojnost RRA Posavje je priprava 

razvojnih programov. V zvezi z JEK 2 je v pripravi državni prostorski načrt, RRA Posavje pa bo 

z državo in investitorjem iskal dialog, ko bodo prehodno urejene vse potrebne zadeve za 

pričetek gradnje JEK 2. V zvezi s kolesarskimi stezami je odgovorjeno, da je RRA Posavje 

koordinator projekta Sava-Bike in da so za kolesarsko povezavo Krško–Sevnica potekali 

terenski ogledi, projektna naloga pa še ni potrjena. Njihova prizadevanja so usmerjena v 

pospešitev priprave projektne dokumentacije, ki je v pristojnosti Direkcije RS za infrastrukturo.  

Nadalje je izpostavljeno vprašanje, koliko gospodarskih subjektov se je na RRA Posavje obrnilo 

v preteklem letu, dodano pa je še vprašanje glede ureditev kolesarskih poti porti Mokronogu. 

Odgovorjeno je, da RRA Posavje koordinira projekte v zvezi s državno kolesarsko mrežo ob 

Savi. Nato je še odgovorjeno, da je natančno številko težko izraziti, saj sodelujejo z zelo 

raznolikimi gospodarskimi subjekti na več področjih.  

Nato je vzpostavljeno še vprašanje glede možnosti sofinanciranja gradnje čistilnih naprav – v 

sevniški občini je veliko manjših naselij z manjšimi sistemi – kakšna je možnost sofinanciranja 

tega? Odgovorjeno je, da so opozorili pristojno ministrstvo, da je potrebno pripraviti rešitve tudi 

za aglomeracije pod 2000 prostorskih enot, vendar s strani Evropske komisije za naslavljanje 

tega problema ni bilo posluha. Zadeva bo ponovno odprta po letu 2026, v tem času pa se bodo 

ves čas zavzemali za ustrezne rešitve.  

Dodano je še pojasnilo, da državna kolesarska mreža poleg kolesarskih poti ob Savi obsega 

tudi pot od Boštanja proti Trebnjem in od Sevnic proti Planini.  

 

Druge razprave ni.  

 

UGOTOVITVENI SKLEP:  

Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s Poročilom o delu Regionalne razvojne 

agencije Posavje za leto 2023.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k predlogu porabe presežka prihodkov nad 

odhodki iz naslova tržne dejavnosti Regionalne razvojne agencije Posavje iz leta 2023 v višini 

19.503,00 EUR, ki se nameni za nakup osnovnih sredstev, lastno udeležbo na projektih in razvoj 

dejavnosti agencije v letu 2024. 
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 Izid glasovanja za 2. predlagani sklep:  

 

PRISOTNIH: 23 

ZA:  23 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k predlogu porabe presežka prihodkov 

nad odhodki iz naslova tržne dejavnosti Regionalne razvojne agencije Posavje iz leta 

2023 v višini 19.503,00 EUR, ki se nameni za nakup osnovnih sredstev, lastno udeležbo 

na projektih in razvoj dejavnosti agencije v letu 2024. 

 

 

 

Ad 5 

Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Sevnica za leto 2023 

 

Uvodno obrazložitev poda Zdenka Drnovšek.  

 

Zdenka Dernovšek, članica Nadzornega odbora Občine Sevnica 

Nadzorni odbor Občine Sevnica ima 5-člansko sestavo, za štiriletno mandatno obdobje mu 

predseduje Andrej Štricelj. Nadzorni odbor je imel v letu 2023 devet rednih sej, ki so bile 

izvedene na podlagi letnega načrta dela. Opravljeni so bili nadzori nad ravnanjem s 

premoženjem Občine Sevnica v letu 2022, nadzor zaključnega računa Občine Sevnica za leto 

2022 in nadzor nad posameznimi proračunskimi postavkami. Izveden je bil nadzor poslovanja 

v OŠ Blanca. Nadzorni odbor je po opravljenih nadzorih izdal priporočilo, da se v prihodnje na 

proračunskih postavkah prikaže tudi namembnost porabe sredstev v skladu z zakonodajo. 

Nadzori niso pokazali večjih nepravilnost. Vsa proračunska sredstva Občine Sevnica so bila 

porabljena v skladu z zakonskimi predpisi in priporočili ter v skladu s Statutom Občine Sevnica.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave.  

 

UGOTOVITVENI SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s Poročilom o delu Nadzornega odbora 

Občine Sevnica za leto 2023. 

 

 

 

Ad 6 

Letni program dela in finančni načrt Nadzornega odbora za leto 2024 

 

Uvodno obrazložitev poda Zdenka Drnovšek.  

 

Zdenka Dernovšek, članica Nadzornega odbora Občine Sevnica 

Nadzorni odbor bo deloval v okviru svojih pristojnosti skladno s sprejetim letnim programom 

dela in finančnim načrtom. Člani nadzornega odbora si bodo delovna področja razdelili. V letu 
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2024 so predvideni naslednji nadzori: ravnanje s premoženjem Občine Sevnica v letu 2023, 

nadzor nad občinskimi transferji v Zdravstveni dom Sevnica v letu 2023, nadzor nad 

poslovanjem Vrtca Ciciban Sevnica, enota Boštanj, nadzor delovanja KS Loka pri Zidanem 

Mostu in nadzor nad informacijskim sistemom. V letošnjem letu bodo opravili dodatni oziroma 

izredni nadzor, če bodo za to prejeli utemeljeno pobudo. Izredni nadzor bo določen s sklepom.  

Po izvedenih nalogah iz letnega programa dela bo nadzorni odbor Občine Sevnica pripravil 

poročilo o delu, ki ga bo nato posredoval županu in Občinskemu svetu Občine Sevnica. 

Dokončna poročila o nadzorih in letno poročilo bodo objavljeni na občinski spletni strani.  

Finančni načrt Nadzornega odbora Občine Sevnica obsega 5000 evrov za sejnine, 4000 evrov 

za opravljene nadzore in poročila, 240 evrov izdatkov za izobraževanje, 150 evrov za potne 

stroške za izobraževanje, skupaj je 9.390 evrov za delovanje.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave.  

 

UGOTOVITVENI SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil z Letnim programom dela in finančnim 
načrtom Nadzornega odbora za leto 2024. 

 

 

 

Ad 7 

Predlog Občinskega podrobnega prostorskega načrta za Poslovno cono Krmelj II 

(OPPN 40-04) – 2. obravnava 

 

Uvodno obrazložitev podata Jerica Lipec in Milena Lukić.   

 

Jerica Lipec, direktorica občinske uprave  

Občinski svet se je na decembrski seji opredelil do podanih pripomb na dopolnjeni osnutek 

prostorskega akta. Postopek je potekal skladno z zakonodajo. Investitor GMP Prijatelj d. o. o. 

je maja 2022 podal pobudo, pričet je bil postopek priprave prostorskega akta, jeseni 2023 je 

potekala javna razgrnitev, podane so bile pisne pripombe, decembra 2023 je bil objavljen sklep 

o spremembah in dopolnitvah sklepa o postopku priprave OPPN, izdelovalec pa je nato 

pripravil predlog, ki bo predstavljen v nadaljevanju.  

 

Milena Lukić, DEMIDA ARHITEKTURA projektiranje d. o. o. 

Obravnava se delni podrobni prostorski načrt, na osrednjem območju centralnih dejavnosti sta 

dve gradbeni parceli. Kolesarska steza je predvidena, skladno s pripombami je bil spremenjen 

uvoz, lokacija objekta je bila spremenjena, da je sedaj vse skupaj bolj funkcionalna. Edina 

sprememba glede na zadnjo obravnavo je lokacija objekta in dovoza.  

 

Stališče odbora 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval usklajen predlog Občinskega podrobnega 

prostorskega načrta za Poslovno cono Krmelj II (OPPN 40-04), k usklajenem predlogu nima 

pripomb in občinskemu svetu predlaga, da ga obravnava v 2. obravnavi. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave.  
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PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Občinski podrobni prostorski načrt za Poslovno cono 

Krmelj II (OPPN 40-04). 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 23 

ZA:  23 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Občinski podrobni prostorski načrt za Poslovno 

cono Krmelj II (OPPN 40-04). 

 

 

 

Ad 8 

Predlog Občinskega podrobnega prostorskega načrta za izkoriščanje mineralne 

surovine s sanacijo in predelavo gradbenih odpadkov Kaplja vas (OPPN 32-01) in 

Okoljskega poročila – skrajšani postopek 

 

Uvodno obrazložitev podata Jerica Lipec in Mitja Baškovič.  

 

Jerica Lipec, direktorica občinske uprave  

Na pobudo zasebnega investitorja je bil v letu 2020 pričet postopek priprave podrobnega 

prostorskega načrta za izkoriščanje mineralne surovine s sanacijo in predelavo gradbenih 

odpadkov na območju Kaplje vasi. Postopek poteka še po stari različici zakonodaje. V letu 2022 

je bil izdelan rudarski projekt za izkoriščanje in sanacijo Kamnoloma Tržišče in načrt obdelave 

gradbenih odpadkov. Poleti 2023 je potekala javna razgrnitev dopolnjenega osnutka, pripomb 

ni bilo. Januarja je bila pridobljena odločba ministrstva glede ustreznosti okoljskega poročila.  

 

Mitja Baškovič, REGION projektivni biro Brežice d. o. o. 

Gre za obstoječ kamnolom v Tržišču, kjer je predvidena širitev za 3,75 hektarjev. Nove ureditve 

ne predvidevajo večjih vsebinskih sprememb. Na gre za ogrožanje narave, niti kulturne 

dediščine. Načrtuje se nadaljevanje pridobivanja dolomita s sprotno sanacijo oziroma 

rekultivacijo površine, s sodobno tehnološko mehanizacijo, odkopna metoda je okolju prijazna. 

Kamnolom zaradi oddaljenosti od hiš ne povzroča motenj v okolju. Do kamnoloma vodi 

makadamska pot, ki bo ostala makadamska tudi v prihodnje. Delovne etaže za pridobivanje 

kamnine so visoke okoli 15 in široke okoli 7 metrov. Ministrstvo je predpisalo celovito presojo 

vplivov na okolje, ki je bila izdelana.  

 

Stališče odbora: 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor  

Odbor za okolje in prostor je obravnaval predlog Občinskega podrobnega prostorskega načrta 

za izkoriščanje mineralne surovine s sanacijo in predelavo gradbenih odpadkov Kaplja vas 

(OPPN 32-01) in Okoljskega poročila, k predlogu nima pripomb in občinskemu svetu predlaga, 

da predlog odloka obravnava in sprejme po skrajšanem postopku. 

 

Župan odpre razpravo. 
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V razpravi so sodelovali: Tomaž Lisec, Vincenc Knez, Janez Kukec, Miro Juntez, Gorazd 

Zupanc, Marjan Ločičnik 

 

Izraženo je presenečenje nad tem, da ni bilo prejetih pripomb s strani prebivalcev. Zagotovo 

bo širitev kamnoloma vplivala na prometno situacijo na regionalni cesti skozi Tržišče. Ali so bili 

v zvezi s to širitvijo predlagani kakšni protihrupni ukrepi? V nekaterih primerih je lokalna 

skupnost zahtevala odškodnino za uporabo javnih cest, kako je v tem primeru?   

Odgovorjeno je, da je bila zahtevana prometna študija cestnega priključka na kamnolom. Še 

pred širitvijo kamnoloma naj bi se na regionalni cesti uredil priključek tako, da bi bilo lažje 

vključevanje tovornega prometa na regionalno cesto. Odškodnina ni predmet postopka.  

Glede odškodnine je podano dodatno pojasnilo, da je koncesija predpisana z zakonom, 

odškodnino pa lokalna skupnost lahko zahteva, kadar gre za lokalne ceste. Dotični kamnolom 

se vezan na regionalno cesto.  

V razpravi je izražena podpora kamnolomom, saj omogočajo prevoz materialov, ki so nujni za 

gradnjo in vzdrževanje infrastrukture po celotni občini. Zaradi krajših razdalj so stroški nižji, nižji 

je tudi ogljični odtis. Lastnik tega konkretnega kamnoloma je pristopil k zasaditvi protiprašne in 

protihrupne bariere.  

Nadalje je bilo izraženo začudenje, da ni potrebne dodatne protihrupne zaščite, saj se s širitvijo 

kamnoloma viša nadmorska višina, s tem pa se spreminjajo frekvence. Okoliške hiše so zaradi 

kamnoloma degradirane, moteč je prah, promet in miniranje.  

Nato je izraženo mnenje, da širitev kamnoloma ne bo povečala frekvence prometa, ker gre za 

širjenje območja izkoriščanja, ne povečanje količin izvoženega materiala. Hkrati je postavljeno 

vprašanje, kaj pomeni »sprotna sanacija«. 

Odgovorjeno je, da sprotna sanacija pomeni sprotne zasaditve. Izvaja se na enak način kot 

končna sanacija, le da poteka sočasno z izkoriščanjem kamnoloma. Ko je izkopavanje na eni 

etaži zaključeno, se takoj uredi sprotna sanacija – se ne čaka, da se kamnolom v popolnosti 

opusti in šele nato sledi pogozditev. Sprotne sanacije so usmerjene v sonaravno oblikovanje 

brežin, v primeru, kjer to ni mogoče, se uredijo ograje, za zaščito ljudi in živali.  

Podan je komentar, da na Odboru za okolje in prostor ni bilo izraženega nasprotovanja, 

nasprotno – širitev kamnoloma je bila pozdravljena, tudi iz vidika upravljanja z gradbenimi 

odpadki. Lastnik tega kamnoloma ima namreč možnost predelave gradbenih odpadkov, s 

čimer se tudi na tem področju znižujejo stroški. Na koncu je pojasnjeno, da se bo miniralo 

enkrat oziroma največ dvakrat v letu.  

 

Druge razprave ni.  

 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Občinski podrobni prostorski načrt za izkoriščanje 

mineralne surovine s sanacijo in predelavo gradbenih odpadkov Kaplja vas (OPPN 32-01) in 

Okoljskega poročila po skrajšanem postopku. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 23 

ZA:  23 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 
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Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Občinski podrobni prostorski načrt za 

izkoriščanje mineralne surovine s sanacijo in predelavo gradbenih odpadkov Kaplja vas 

(OPPN 32-01) in Okoljskega poročila po skrajšanem postopku. 

 
 

Ad 9 

Ukinitev statusa javnega dobra s predlogom razpolaganja z  

nepremičnim premoženjem Občine Sevnica 

 

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar.  

 

Roman Strlekar, vodja Splošne službe  

Predmet obravnave sta dve parceli, ki sta že umeščeni v Načrt ravnanja z nepremičnim 

premoženjem Občine Sevnica 2024. Ena parcela se nahaja na območju PC Radna, v naravi pa 

predstavlja površino, ki je del parcele, predvidene za gradnjo, skladno z novim OPPN. Parcela 

bo predmet menjave. Druga parcela je v naravi del stavbe in funkcionalnega zemljišča, 

nekategorizirana pot poteka ob funkcionalnem zemljišču. Na pobudo in stroške interesenta je 

bila izvedena parcelacija, predlaga se torej menjava zemljišč in uskladitev z dejanskim stanjem, 

pred sklenitvijo posla je treba ukinit status javnega dobra.  

 

Župan odpre razpravo 

 

Ni razprave. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o ukinitvi statusa javnega dobra za parc. št. 

2322/27 ter 2534/52, obe k.o. 1391 Log ter odobril predlog razpolaganja. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 23 

ZA:  23 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o ukinitvi statusa javnega dobra za parc. 

št. 2322/27 ter 2534/52, obe k.o. 1391 Log ter odobril predlog razpolaganja. 

 

 

 

Ad 10 

Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 

Župan odpre razpravo.  

 

Ni razprave.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov občinskega sveta.  
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Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

SKLEP: 

Občinski svet je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov z dodatnimi vprašanji.  

 

 

 

Ad 11 

Vprašanja in pobude članov občinskega sveta  

 

 

Tanja Novšak: 

 

• poda pobudo glede obveščanja o dinamiki zapor mostu čez Savo, ki se obnavlja. 

Občinska uprava naj o zaporah poleg javnosti obvešča tudi občinski svet.  

 

Gorazd Zupanc: 

 

• zanima ga, ali je občinska uprava kontaktirala lastnika zemljišča, na katerem raste 

vegetacija in Direkcija RS za infrastrukturo ugotovila, da je preglednost slaba zaradi 

prav te vegetacije, predlaganega ogledala pa da zato na tem mestu ni potrebno 

postavljati.  

 

• zanima ga, ali je bil v zvezi z objektom na naslovu Loka 58 z Zavodom za varstvo 

kulturne dediščine Slovenije že izveden sestanek. Zanima ga, ali je bila na tem sestanku 

ali kako drugače izražena sprememba stališč. V kolikor se stališča niso spremenila, ga 

zanima, ali so že pripravljene ideje za samo namembnost objektov.  

 

• zanima ga, kakšno je stanje investicije čistilne naprave v Loki. Zanima ga, ali je 

sofinanciranje tega projekta s strani države že bilo sporočeno.  

 

• poda pobudo, da občinska uprava kontaktira vzdrževalca regionalnih cest na območju 

občine in za cestni odsek Loka–Račica uredi, da se na njem izvedejo vsaj minimalna 

vzdrževalna dela. Kljub temu, da se načrtuje rekonstrukcija te regionalne ceste, jo je v 

tem vmesnem času potrebno vzdrževati. Na tej cesti se vzdrževalna dela ne izvajajo, 

cesta pa je v slabem stanju.  

 

Vincenc Knez: 

 

• poda pobudo, se upravljavcu vodotokov naroči, da se Lipovški potok na območju 

Jelovca in Loški potok na Logu ustrezno očistita. Lanskoletno neurje je povzročilo 

nanose in poškodovalo brežine obeh potokov.  

• zelo verjetno je tako poškodovanih strug vodotokov na območju občine precej, zato 

tudi poda pobudo, da vzdrževalci vodotokov občinskemu svetu predstavijo redni plan 

vzdrževanja in pristop k sanacijam.  

 

Janez Kukec:  
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• poda pobudo za širitev križišča na Malkovcu, gre za slabo pregledno križišče. Novi 

lastnik je pripravljen odstopiti mejno zemljišče za gradnjo opornega zidu, okvirna cena 

tega posega pa bi znašala okoli 6.000 evrov.  

 

Rok Petančič: 

 

• pove, da je Mladinski center Sevnica v zadnjih dveh mesecih pričel z izvajanjem 

programov, ki v center privabljajo starejše mlade. Pretekle programske usmeritve so 

bolj ciljale na osnovnošolce in srednješolce, sedaj pa je bilo organiziranih več kvalitetnih 

koncertov, ki so se jih udeležili starejši mladi, ki niso vključeni v društva in organizacije. 

Koncertov so se udeležili tudi starejši, kar sam vidi kot dobro obliko medgeneracijskega 

sodelovanja. Ker je že slišati, da programske vsebine MC Sevnica niso ustrezne, poda 

pobudo, da se vodstvu MC Sevnica da priložnost in malo več časa, da lahko nadaljuje 

z zastavljeno programsko shemo in jo v prihodnosti tudi nadgrajuje. Ob tem doda še 

komentar glede ponudbe alkoholnih pijač: ko mladi nimajo prostora za druženje, alkohol 

konzumirajo na javnih površinah, kjer tudi smetijo.    

 

Tomaž Lisec: 

 

• opozori, da v dokumentu z odgovori še ni odgovorov pristojnih glede čiščenja brežin 

reke Save. V imenu Svetniške skupine SDS poda pobudo, da se odgovorne iz podjetji 

HESS in Infra povabi na naslednjo sejo občinskega sveta, da predstavijo svoje načrte 

vzdrževanja obrečnega prostora v letu 2024.  

 

• zanima ga, ali obstaja javen seznam nepozidanih, torej stanovanjskih in poslovnih 

zemljišč, ki so v lasti Občine Sevnica.  

 

• opozori, da na območju od železniške postaje v Boštanju proti mirnskemu mostu 

nekako izginja pločnik. Zanimajo ga rešitve za urejen prostor za pešce na tem območju, 

prosi za pojasnila, kaj se tam dogaja.    

 

 

Ivan Orešnik: 

 

• ponovno opozori, da je podal pobudo glede odprave omejitve hitrosti na 40 km/h v 

naselju Križišče.  

 

 

Marjan Ločičnik: 

 

• izpostavi problematiko bankin na lokalni cesti Blanca–Poklek–Trnovec, kjer je prevoze 

iz kamnoloma, okoli 50 kamionov dnevno, opravljalo podjetje Gradnje. S strani Občine 

Sevnica in lastnika podjetja je bil lani opravljen terenski ogled za sanacijo, vendar ta v 

lanskem letu ni bila realizirana. Podjetje ne prevaža več materiala iz kamnoloma v letu 

2024, cesta pa je ostala uničena. Poda pobudo za ureditev. 

 

• opozori, da je na pretekli seji podal vprašanje glede Poslovne cone Blanca, pa še ni 

prejel odgovora.  

 

Stanka Žičkar: 
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• poda pobudo, da se za sekcije društva upokojencev najde primeren prostor za njihovo 

vadbo. Šole namreč zaračunavajo najemnine za telovadnice, žal nimajo sredstev za 

plačilo najema. Potrebujejo tudi prostor za ustrezno hrambo noš. V kolikor se za njih ne 

bo našel primeren prostor za vadbo, bodo prenehali z dejavnostjo.  

 

Ana Jelančić: 

 

• se pridružuje pobudi Stanke Žičkar. 

 

• pove, da ima nepremičninski sklad 34 stanovanj v sevniški občini. Na čakalni listi je 22 

samskih starejših. V zadnjih treh letih se je sprostilo eno samo stanovanje, starejši, ki 

čakajo na stanovanja, pa ne morejo vzdrževati svojih večjih hiš. Zanima jo, kdaj lahko 

starejši pričakujejo stanovanja, tudi varovana in kdaj se bo uredil nov dom za starejše 

občane, da bi lahko varno in dostojno preživljali svojo starost, svoje hiše pa prodali 

mladim, ki imajo prav tako svoje stanovanjske izzive.  

 

 

 

Ad12 

Razno 

 

Župan pove, da Občina Sevnica in Športna zveza Sevnica vabita na prireditev Športnik leta 

2023, ki bo v petek, 22. marca 2024, ob 18. uri v Kulturni dvorani Sevnica. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 17:37.  

 

 

 

 

Zapisala: 

Neža Nemec 

Višja svetovalka splošne službe  

 

    

 

                         Srečko Ocvirk 

                             Župan Občine Sevnica  

 


